

Referat fra OSSK møte 18.04.01

Tilstede . Leder Stein, Nestleder Tor, kasserer Trond N.

Gruppeservice representanter (G.S.R.):

G.S.R. Fredagsgruppa: Helge og vara GSR Lasse.

G.S.R. Fly Fri: Åse

G.S.R. Mandal: Jørg

G.S.R. Gjør Det Enkelt: Jan Ivar

Ledere av OSSK's underkomiteer:

Aktivitetskomiteen: Ester

Hospitals and Institutions HI/OI: Otto

Regionskomitemedlem (R.K.M.):

R.K.M. Roy

Vara R.K.M. Solveig

Nestlederen gjorde tjeneste som sekretær i dag. Det ble åpnet med en stunds stillhet etter at det var ønsket velkommen. Videre ble NA's tolv tradisjoner og NA's tolv konsepter opplest. Ester leste det 4. konsept og det er Helge som leser 5.konsept neste gang.

Vi hadde en presentasjonsrunde hvor hver enkelt presenterte seg ved navn og hvilken tjeneste de har.

i.

Referatet fra forrige OSSK møte ble opplest.

Kommentarer:

- Det ble kommentert at man ikke skal bruke navn på personer som tar opp saker i OSSK
- I sak 1 og sak 2 er det referert til sammen kan vi gruppa, dette er en feil, og det riktige skal være Gjør det enkelt gruppa
- Det ble også kommentert at vi ikke refererer fra skriftlige rapporter, men disse blir det kun henvist til

ii.

Dagens agenda ble opplest og det var ingen kommentarer til denne. Sak 1 og 2 ble byttet om

iii.

Saker til eventuelt.

- Åpning for saker til regionsmøtet
- Sak angående regionale møter i området
- Valg av ny leder i HI/OI komiteen

iv.

Rapporter

Servicekomiteen:

- Leder: Kunne fortelle at det var godt å være tilbake etter at han har hatt et par måneders fravær fra komiteen.
- Nestleder: Har ingenting å rapportere.
- Kasserer: Rapporterer at det er kr. 1279,92 på kontoen i dag.
- Sekretær: Avgitt skriftlig rapport (se vedlegg)

Gruppeservicerepresentantene (G.S.R.):

- G.S.R. Fredagsgruppa: Meget bra oppmøte, Alt vel.
- G.S.R. Fly Fri: Alt vel.
- G.S.R. Mandal: God oppslutning på begge møtene, stor spredning i alder og stabilt.
- G.S.R. Gjør det enkelt: Det står bra til med gruppa.
- Sammen kan vi gruppa: Skriftlig rapport. (se vedlegg)

Ledere underkomiteer

HI/OI:

Har hatt OI-møte på Vennesla. Det var god oppslutning fra sosialetaten der oppe, og de viste stor interesse for NA (mange spørsmål, og møtet ble en halvtime lengre enn planlagt). Fortsetter med Loland og fengselet.

Aktivitetskomiteen:

Har sent ut T-skjorter fra i fjor, i håp om å kunne få tilbake nye til utlodningen på Bragdøya. T-skjortene til i år under utarbeidelse. Kommer med nytt budsjett neste gang fordi kystlaget har hevet prisen.

Regionkomitemedlem R.K.M.:

RKMèn leste opp den rapporten han skal avgi på regionsmøtet 21/4. han leste videre opp dagsorden for det samme møtet.

Det var ingen kommentarer til dette.

v.

Post inn/ut:

Ingenting utenom referat fra OØSK Ingen post ut utenom referatene til OSSK.

vi.

Referat OØSK

Et par av sakene fra OØSK ble lest opp, dette gjaldt et par verv i komiteen, bl. annet er det valgt ny formann og formann i konventkomiteen og det ble registrert at de har planer om å starte en aktivitetskomite, men ingen ting hadde noen direkte betydning for OSSK.

vii.

Saker

Prinsippvedtak:

1. Nye forslag til endringer

Fredagsgruppa og Gjør det enkelt gruppa hadde nye forslag til endringer. Gjør det enkelt gruppa hadde forslag om at kasserer i OSSK ikke kunne være kasserer i en eventuell Bragdøya konvent komite. Forslaget ble trukket, da sak 3 ble avgjort med at bragdøya ikke skal sees på som et konvent. Fredagsgruppas forslag skal det bli tatt stilling til neste gang, sekretæren skriver ned forslaget, og lager en detaljert beskrivelse på hvem forslaget gjelder for. Se

2. Forslag fra fly fri gruppa

Forslagene fra fly fri gruppa blir stående, og saken avgjøres sammen med forslaget til Fredagsgruppa Sekretæren skriver ned forslagene sammen med forslaget til Fredags gruppa.

Konventprinsipper:

3. Er bragdøya å se på som konvent?

Aktivitetskomiteen har sett på retningslinjene for konventer i NA regi. Disse virker for store for Bragdøya, slik arrangementet er i dag. Det stilles bl. annet krav til:

- Rusfri tid
- Underkomiteer
- Registreringspakker

Disse kravene kan ikke aktivitetskomiteen se at kan følges.

Konklusjonen til det hele ble at Bragdøya skal fortsette som før, alle GSRer var enige i dette.

4. Sak om forhold til konventkomiteer

Denne saken faller bort

Hjelp fra regionen:

5. Kopiering og utsending av agenda og møtereferater.

Administrasjonen i OSSK mener at det er på tide at regionen tar seg av kontakten med spredte grupper i Norge, og at OSSK i den forbindelse slutter å sende møteinnkallinger, referater og vedlegg til grupper som allikevel ikke naturlig hører til i område sør service komite.

GSRene gikk i mot dette, og ville at det minimum skal sendes referat til disse gruppene.

viii

Eventuelt:

- a) Åpning for saker til regionsmøtet.
Ingen saker
- b) Regionale møter i området? Hvem betaler?
Vara RKM ber om at denne saken blir tatt opp på neste regionsmøte. Dette er helt i orden for området, som mener det er en god ting å ta opp.
- c) Ny leder i HI/OI komiteen. Gruppene bes komme med kandidater.
- d) Gjør det enkelt gruppa ønsker at saken angående om kasserer kan få revisjon av regnskapet på 24 timers varsel skal tas opp på neste OSSK møte. Denne saken var uteglemt på møteinnkallelsen.

Frans av Assis